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            VIJEĆNICIMA GRADSKOG VIJEĆA 

          -svima- 
 
 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Neel Blaes Rocco (SDP) je na 10. sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 27. ožujka 2018. godine postavila vijećničko pitane u 
vezi Trga Labinskih rudara, kaže da su u kolovozu mjesecu postavljeni stupići nasred 
tadašnjeg parkirališta ispred OŠ Ivo Lola Ribar, tako da je dio trga sada zatvoren za 
automobile. Namjera je bila dobra, to je bilo radi sigurnosti djece, ali rezultat je pomalo 
žalostan. Trg je pretvoren u potpuno nedefinirani gradski prostor bez svrhe. Izgleda kao ono 
što zapravo je: jedno parkiralište prepolovljeno stupovima. Ispred njih je zabranjeno parkirati, 
što vozači uredno zanemaruju, i to nije čudno, jer broj parkirnih mjesta fali u tom djelu grada, 
a iza stupića je ružan asfalt sa rupama i flekama od motornog ulja. Zanima je koji su planovi 
sa Trgom Labinskih rudara, do kada će to tako ružno i tužno izgledati. Ako se već ne želi 
parkiralište na tom djelu trga, predlaže da ga se vrati u izvorno stanje, to jest kako je 
zamišljen sa strane arhitekta Eugenia Montuorija. Na taj način bi Grad dobio jedan prekrasni 
gradski prostor koji barem ima plan i smisla. 
 

 
ODGOVOR: 
 
 Poštovana, 
 

vezano za promjenu regulacije prometa na Trg Labinskih rudara, postavom stupića ispred 
ulaza u O.Š. Ivo Lola Ribar, Grad Labin je postavio dva kratkoročna i jedan dugoročni cilj. 
Kratkoročni ciljevi su prije svega veća sigurnost djece u prometu i korak po korak osloboditi 
Trg Labinskih rudara od automobila. Dugoročni cilj je potpuno osloboditi Trg od automobila. 
Ispred škole se ovim projektom smanjilo 25 parkirnih mjesta koji su se kompenzirali dijelom u 
ulici Rudarskoj koja je postala jednosmjerna a ostala parkirna mjesta će se urediti iza O.Š. 
Ivo Lola Ribar. U tijeku je uređenje bijelog parkirališta i prilazne ceste. Na tom dijelu dobiti 
ćemo preko 50 parkirnih mjesta u neposrednoj blizini samog Trga Labinskih rudara. 
Međutim, prije nego ostvarimo dugoročni cilj, potrebno je realizirati pojedine infrastrukturne 
projekte, kao npr. zaobilaznica od kružnog toka „Lidl“ do „Tonci“. Uz navedenu zaobilaznicu 
planirane su parkirne površine koje bi bile kompenzacija za trenutno parkiralište na samom 
Trgu. Uređenju Trga nećemo nastupati stihijski nego ćemo na rebalansu pokušati osigurati 
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financijska sredstva za izradu idejnog rješenja dijela Trga, te sukladno predloženom rješenju 
krenuti sa uređenjem samog Trga u sljedećim proračunskih godinama.  
 
S poštovanjem, 
 
 
 
 
 

                                                               GRADONAČELNIK 
                                                                                                            Valter Glavičić,v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Izradili: Dalibor Zupičić, direktor TD LABIN 2000 d.o.o 
            Siniša Verbanac, tajnik SZGL 
  Donald Blašković, Pročelnik 


